
Z á p i s n i c a 

zo štvrtého verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže 

konaného dňa 31.07.2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – zasadnutie bolo uznášania schopné 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie a prezentácia zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesení 

5. Správa nezávislého audítora z overenia ročnej uzávierky za rok 2019 a výročná správa 

obce za rok 2019 

6. Hospodárenie obce za 1. polrok 2020 

7. Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 

8. Správa hlavnej kontrolórky za 2. Q 2020 

9. Informácia o činnosti OcÚ 

10. Príprava návrhu VZN o komunálnom odpade 

11. Rokovanie s Lesmi SR, Vodohospodárskym podnikom a p. Orságom ohľadom 

protipovodňových opatrení 

12. Rôzne 

- podané žiadosti (Vodohospodársky podnik a Lesy SR, BBSK, elektronická 

žiadosť) 

- dotácia BBSK 

- indikatívna ponuka Prima banky 

- návrh plánu investícií a podujatí na rok 2021 

- žiadosť p. Kožiaka na odstránenie rozhlasového stĺpu 

13. Diskusia 

14. Návrh uznesení 

15. Ukončenie zasadnutia 

 

K bodu 1:  

Mgr. Róbert Chaban, starosta obce, otvoril a viedol štvrté verejné zasadnutie OZ,  

privítal prítomných poslancov OZ a občanov obce. Na zasadnutí sú prítomní štyria  

poslanci   OZ: Vladimír Čunderlík, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav 

Tišiar. Mgr. Matej Vavrek sa zasadnutia OZ nezúčastnil.  

Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 

 



K bodu 2: 

Starosta obce predniesol návrh programu štvrtého verejného zasadnutia OZ. Program štvrtého 

zasadnutia OZ bol jednohlasne odsúhlasený poslancami OZ bez pripomienok. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce navrhol určiť: 

Za zapisovateľa: Mgr. Ivetu Markovú 

Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Róbert Chaban,  

členovia: Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková 

za overovateľov zápisnice:  Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Juraj Rusko 

Návrh poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili. 

 

K bodu 4: 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže berie na vedomie, že komisia na ochranu verejného 

poriadku neoslovila p. Dušana Šteinhubela za účelom odstránenia odpadkov z pozemku, viď. 

Uznesenie č. 18/2020 bod f) zo dňa 04.05.2020. 

K bodu 5: 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže bolo oboznámené so  správou nezávislého audítora z 

overenia účtovnej závierky a výročnú správu obce za účtovné obdobie končiace k 31.12.2019. 

Starosta ďalej uviedol, že obec konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových 

pravidlách, tak ako je to uvedené v správe hlavného audítora. Poslanci OZ vzali na vedomie 

bez pripomienok. 

K bodu 6: 

Starosta oboznámil poslancov OZ o hospodárení obce za I. polrok 2020. Poslanci OZ vzali na 

vedomie bez pripomienok. 

K bodu 7: 

Starosta obce informoval prítomných o rozpočtovom opatrení č. 1/2020 (úprava rozpočtu) a to 

v príjmovej časti rozpočtu na 103 629 € a výdavkovej časti rozpočtu 93 629,23 € . 

Z rezervného fondu bola vyčlenená suma 10 000 €, ktorá musí byť v súlade s rozpočtovými 

pravidlami schválená do konca augusta 2020. Jedná sa o rezervu finančných prostriedkov 

určenú na rekonštrukciu garátu v ulici Šutková. 

 



K bodu 8: 

Starosta obce predniesol prítomným správu hlavnej kontrolórky za 2. Q 2020, ktorú poslanci 

OZ vzali na vedomie bez pripomienok. 

K bodu 9: 

Starosta obce informoval prítomných o činnosti OcÚ.  

- Uviedol, že sa vykonali fyzické elektrické odborné prehliadky v športových 

kabínach, kultúrnom dome, obecnom úrade a kontrola hromozvodu na športových 

kabínach a na obecnom úrade. 

- Starosta obce prizval projektanta p. Orsága, aby sa vyjadril k stavu 

odvodňovacieho rigólu  z doliny Šutková (bod. 5 mimoriadneho zasadnutia OZ zo 

dňa 23.06.2020).  V ulici Šutková navrhuje spraviť kaskádovito rigól s válovcov, 

aby sa spomalil prúd vody a pozdĺž garátu v ulici Banská vybudovať 1 – 2 

zachytávacie šachty z ktorých by sa cez pozemky majiteľov prekopali rúry, 

ktorými by sa voda odvádzala priamo do potoka. Tu je však potrebné získať súhlas 

vlastníkov nehnuteľností s umiestnením týchto rúr na ich nehnuteľnostiach.  

- Starosta obce  ďalej uviedol, že požiadal v predchádzajúcom období o dotáciu 

Lesy SR, ktorá by riešila aj uvedenú opravu rigĺu. 

Mgr. Juraj Rusko sa pýtal: 

- na zvýšené náklady na verejné osvetlenie zo sumy 1 000 € na sumu 1 200 €, tieto 

náklady podľa vyjadrenia starostu obce vznikli na základe zvýšenia cien 

elektrickej energie, ktoré sa premietli aj v mesačných zálohových platbách obce. 

- Ďalej sa pýtal na náklady, ktoré boli uhradené za motorové vozidlo – starosta 

odpovedal, že uvedené náklady boli uhradené za servis motorového vozidla (2x – 

faktúry zverejnené na web stránke obce) a PHM. 

Mgr. Juraj Rusko vytkol starostovi obce chýbajúcu komunikáciu s poslancami OZ. 

Nestotožňuje sa s vykonaným monitoringom a čistením rúry vedúcej z kultúrneho domu po 

Obecný úrad, ktorá v čase prívalových dažďov bola upchatá. Podľa jeho názoru vykonanie 

monitoringu v sume 1 600 € bolo zbytočné, za tú sumu  sa mala vykopať a osadiť nová rúra, 

keďže sa dopredu vedelo, že pôvodná rúra je už stará a poškodená. 

Starosta odpovedal, že v prvom rade bolo zabezpečované čistenie odpadovej rúry, ktorá vedie 

cez nehnuteľnosť p. Králika a po povodniach bola upchatá (havarijný stav). Uvedená suma 

bola hradená na tento účel a až potom bolo vykonané aj čistenie odpadovej rúry KD a OcÚ na 

ktorú sú napojené aj okolité nehnuteľnosti.  

- Ďalej starosta obce informoval, že v súčasnosti (do februára 2021) prebieha 

sčítanie domov a bytov na ktorom sa podieľa Mgr. Iveta Marková a Mgr. Róbert 

Chaban.  

- V r. 2021 bude prebiehať sčítanie obyvateľov. 



- Starosta obce informoval, že bol osobne požiadaný o určenie urnového miesta na 

cintoríne, na základe čoho sa skontaktoval so starostom obce Podkonice, ktorá už 

má naprojektovaný cintorín a majú v pláne vyrábať formy na urny, ktoré by si 

následne žiadatelia vedeli od obce Podkonice odkúpiť. V blízkej budúcnosti je 

potrebné vypracovať plán nových urnových a hrobových miest na ľavej strane 

cintorínu  kde by boli tieto urny umiestnené. 

- Starosta obce ďalej informoval, že dňa 15.8.2020 sa budú konať medzinárodné 

preteky Od Tatier k Dunaju a dňa 1.9.2020 Merida – zelená stopa a zároveň na 

základe požiadavky organizátorov podujatí požiadal o výpomoc počas vyššie 

uvedených pretekov. 

- Starosta obce informoval o konaní spoločného stavebného úradu, Rozhodnutí 

o zastavení stavebných prác a oplotenia nehnuteľnosti p. Kožiaka z dôvodu, že 

doteraz vykonané stavebné práce neboli v súlade s vydaným stavebným 

povolením. 

- Ďalej informoval o sťažnosti p. Ľuboša Latináka, nakoľko pretrváva problém so 

zachytačmi snehu od r. Chabanovej, ktorá prisľúbila nápravu. 

- Ďalej informoval o kompletnej administratívnej činnosti OcÚ a informoval že, sa 

bude meniť obslužný program, ktorý bude zahŕňať kompletnú administratívu 

ohľadom evidencie obyvateľstva, evidencie nehnuteľností, evidencie poplatkov 

evidencie katastra, nakoľko terajší program je zastaraný a nie je kompatibilný s 

novším OS. 

 

- Starosta obce zároveň informoval o ponuke spoločnosti FostNet , ktorá poskytuje 

internetové služby a televíziu. Spoločnosť FostNet má na základe vlastnej osvety 

(letákov) vykonať v obci prieskum trhu. Po uvedenom prieskume trhu poslanci OZ 

navrhujú zvolať mimoriadne zasadnutie OZ, na ktorom spoločnosť FostNet detailne 

odprezentuje svoju ponuku a technické riešenie internetového pripojenia pre obec 

Baláže. 

 

K bodu 10: 

Starosta obce informoval prítomných, že od 01.01.2021 nastane zmena týkajúca sa 

komunálneho odpadu, nakoľko sa už bude musieť vyvážať biologicky rozložiteľný odpad. Pre 

obec je výhodnejšie, ak preukáže, že 100 % domácností kompostuje vlastný odpad. Zatiaľ je 

rozdaných 69 kompostérov. Starosta obce ponúkne pre obyvateľov zvyšné kompostéry 

a v prípade nezáujmu navrhne občanom, aby predložili čestné prehlásenie, že si kompostujú 

sami. OZ zobralo na vedomie bez pripomienok. 

 

K bodu 11: 

Starosta obce požiadal Lesy SR, aby sa písomne vyjadrili, že budú 2x čistiť rigóly, priepusty 

a ich cesty nad obcou, odkiaľ tečie prívalová voda. Vyjadrili sa, že sú ochotní spolupracovať 

a svoje vyjadrenie pošlú písomne. 



Čo sa týka žiadosti o dotáciu, ktorá bola podaná na Lesy SR, starosta má informáciu, že 

uvedenú dotáciu obec nedostane. Z toho dôvodu to bude musieť byť financované z vlastných 

finančných prostriedkov.  

Podľa vyjadrenia Lesov SR, opravia prepad v Banskej nad r. Kulfasovou (zberač, opravia 

mrežu lebo pôvodná nie je vyhovujúca). Pokúsia sa o čerpanie eurofondov na protipovodňové 

opatrenia. 

Čistenie poldra nad ihriskom – podľa vyjadrenia starostu obce, technik zo Slovenského 

vodohospodárskeho podniku  príde zhodnotiť situáciu a pokúsi sa navrhnúť riešenie. 

K bodu 12: 

Starosta oboznámil poslancov OZ 

a) Boli podané žiadosti na: 

 

- Vodohospodársky podnik o vyčistenie zarasteného a zaneseného poldra, ktorý je 

v tesnej blízkosti vodného toku Ľupčica, nakoľko je naša obec ohrozená silnými 

prívalovými dažďami (spolu so žiadosťou boli zaslané aj súhlasy občanov na vstup na 

ich pozemky). 

- Lesy SR o písomné vyjadrenie k problému prívalových dažďov a zaplavovania obce 

z účelových komunikácií Banská a Šutková a komunikácie nad ihriskom, ktoré sú 

v správe Lesov SR, pretože z uvedených komunikácií steká voda do obce a ohrozuje 

občanov, obecné súkromné nehnuteľnosti, nakoľko v júni 2020 obec postihli uvedené 

záplavy po prívalových dažďoch, ktoré ohrozovali občanov, zanechali škody na 

obecných a súkromných nehnuteľnostiach. Na základe uvedeného boli Lesy SR 

požiadané o vykonanie preventívnych opatrení aby sa predišlo v budúcnosti 

podobným záplavám a to 2x ročne v jarných a jesenným mesiacoch vykonať čistenie 

rigólov a priepustov na uvedených účelových komunikáciách, prípadne doplniť na 

účelové komunikácie vodné odrážky. 

- BBSK – obce Baláže a Priechod poďakovali predsedovi BBSK a poslancom BBSK za 

realizáciu rekonštrukcie cesty 3.triedy, vykosenie krajníc vozovky a v rámci 

bezpečnosti bola podaná žiadosť o riešenie problému chýbajúcich zvodidiel na 

problémových úsekoch a tiež riešenie pretrvávajúceho problému padania skál na 

vozovku. 

- Žiadosť na EÚ na WIFI 4EU GOW v sume 15 000 €, ktorá bola zamietnutá z dôvodu 

obmedzeného počtu poukazov. 

b) Účelovú dotáciu BBSK v sume 1 500 €, poslanci OZ  schválili použiť na zakúpenie 

hracích prvkov pre deti. 

c) Starosta informoval poslancov OZ o indikatívnej ponuke Prima Banky na nižšie 

uvedené úvery s 10 ročnou splatnosťou: 

- Univerzálny úver – minimálna suma 10 000 €, maximálna suma 50 000 €, úrok 1% 

- Dlhodobý investičný úver v sume 60 000 €, úrok 0,7%. Poslanci OZ zobrali na 

vedomie bez pripomienok. 



d) Starosta požiadal poslancov OZ o predloženie návrhov investícií a plánu podujatí na 

rok 2021. Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

e) Starosta predložil poslancom OZ žiadosť p. Kožiaka na odstránenie rozhlasového 

stĺpu na adrese Baláže 14. Starosta informoval poslancov OZ, že je možnosť uvedený 

stĺp preložiť susedný pozemok na adrese Baláže 16, po dohode s majiteľom. 

Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s návrhom starostu. 

K bodu 13: 

- Internet – FostNet, po prieskume trhu poslanci OZ navrhujú zvolať mimoriadne 

zasadnutie OZ, na ktorom spoločnosť FostNet detailne odprezentuje svoju ponuku 

internetového pripojenia pre obec Baláže. 

 

- Poslanci OZ navrhujú ukončiť spoluprácu s p. Zelinom ohľadom predaja budovy 

(škôlka). Starosta uviedol, že je nerozumné ukončiť spoluprácu s p. Zelinom, pretože 

je momentálne jediný, ktorý je ochotný realizovať predaj budovy (škôlka). Mgr. Juraj 

Rusko sa vyjadril, že osloví nových maklérov a realitné spoločnosti. 

 

- Kultúrny dom – Mgr. Juraj Rusko navrhuje investovať finančné prostriedky do 

inžinierskych sietí a to vybudovanie kanalizačnej rúry a elektrickej prípojky.  

Ing. Michaela Blašková navrhuje výlučne rekonštrukciu interiéru (sála + javisko). 

Starosta obce sa vyjadril, že uvedené návrhy je potrebné riešiť  komplexnou 

rekonštrukciou KD v rámci finančných možností obce. 

 

- Z dôvodu bezpečnosti cestnej premávky Mgr. Juraj Rusko navrhuje osadenie nových 

výstražných dopravných značení na problémových úsekoch cestnej komunikácie 

Priechod – Baláže (Mgr. Juraj Rusko elektronicky zašle starostovi obce návrh 

problémových úsekov, kde by mali byť dopravné značky osadené).  

Ing. Miroslav Tišliar navrhuje osadenie zrkadla v neprehľadných zákrutách obce. 

 

- Starosta navrhuje vytýčiť urnové miesta na ľavej strane cintorína nad oplotením. 

Poslanci OZ súhlasili s návrhom starostu bez pripomienok. 

 

- Starosta sa opýtal poslancov OZ v akom stave je občianske združenie pre prípadné 

čerpanie dotácie z rozpočtu obce na TJ. Poslanci OZ sa zhodli na tom, že občianske 

združenie je nefunkčné, personálne ho nemá kto zabezpečiť a TJ by sa mala 

financovať priamo z obecného rozpočtu.  

 

K bodu 14:  Po ukončení programu štvrtého zasadnutia OZ bolo prijaté uznesenie (viď 

príloha). 

 

K bodu 15: Na záver štvrtého verejného zasadnutia OZ, starosta obce poďakoval všetkým  

                  prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

Zasadnutie viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban 



Zasadnutia sa zúčastnili 4 poslanci OZ (viď prezenčná listina) 

Zápisnicu zapísala:         Mgr. Iveta Marková                      .................................. 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Miroslav Tišliar                     .................................. 

         Mgr. Juraj Rusko                        .................................. 

  



U z n e s e n i e 

zo štvrtého verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže 

konaného dňa 31.07.2020 

Uznesenie č. 22/2020 

 

K bodu 2: Schválenie programu zasadnutia 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

s ch v a ľ u j e 

program štvrtého verejného zasadnutia OZ, konaného dňa 31.07.2020. 

Prítomní poslanci (menovite):   Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

     Mgr. Juraj Rusko 

 

Neprítomní poslanci (menovite): Mgr. Matej Vavrek (sa zasadnutia OZ nezúčastnil)  

 

Hlasovali za (menovite):          Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

     Mgr. Juraj Rusko 

 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 23/2020 

 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

I. určuje 

za zapisovateľa zápisnice a uznesení – Mgr. Iveta Marková 

 

II. schvaľuje 

 

za overovateľov zápisnice – Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Juraj Rusko 

 

III. schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení: predseda – Mgr. Róbert Chaban 

             členovia -  Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 



proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 24/2020 

 

K bodu 4:  Kontrola uznesení 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

že komisia na ochranu verejného poriadku neoslovila p. Dušana Šteinhubela za účelom odstránenia 

odpadkov z pozemku, viď. Uznesenie č. 18/2020 bod f) zo dňa 04.05.2020. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 25/2020 

 

K bodu 5:  Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky a rok 2019 a výročná správa 

obce za rok 2019 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky a výročnú správu obce za účtovné obdobie 

končiace k 31.12.2019 bez pripomienok.      

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 26/2020 

 

K bodu 6:  Hospodárenie obce za I. polrok 2020 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

hospodárenie obce za I. polrok 2020 bez pripomienok. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 27/2020 

 

K bodu 7:  Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

s ch v a ľ u j e 

rozpočtové opatrenie č. 1/2020 v  príjmovej časti rozpočtu  na 103 629 € a výdavkovej rozpočtu 

93 629,23 € (viď. príloha)  

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

     Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite):          Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

     Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 28/2020 

 

K bodu 8:  Správa hlavnej kontrolórky za 2 Q 2020 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

správu hlavnej kontrolórky za 2. Q 2020 bez pripomienok. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 



Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 29/2020 

 

K bodu 9:  Informácia starostu obce o činnosti OcÚ 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

informáciu starostu obce o činnosti OcÚ bez pripomienok 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 30/2020 

 

K bodu 10:  Príprava návrhu VZN o komunálnom odpade 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

prípravu návrhu VZN o komunálnom odpade. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 31/2020 

 

K bodu 11:  Rokovanie s Lesmi SR, Vodohospodárskym podnikom a p. Orságom ohľadne  

                   protipovodňových opatrení 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

informáciu starostu obce o rokovaní s Lesmi SR, Vodohospodárskym podnikom a p. Orságom 

ohľadne protipovodňových opatrení. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 32/2020 

K bodu 12:  Rôzne 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

a) berie na vedomie 

podané žiadosti o finančnú dotáciu (Slovenský vodohospodársky podnik, Lesy SR, BBSK, 

elektronická žiadosť WIFI4EU) 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

b) schvaľuje 

použiť finančné prostriedky z dotácie BBSK na hracie prvky pre deti. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 



proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

c) berie na vedomie 

indikatívnu ponuku Prima banky (univerzálny úver, dlhodobý investičný úver). 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

d) berie na vedomie 

že, OZ navrhne plán kultúrnych podujatí a investícií na rok 2021 na ďalšom zasadnutí OZ.  

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

     Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite):          Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

     Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

e) schvaľuje 

odstránenie rozhlasového stĺpu z pozemku p. Kožiaka, na adrese Baláže 14. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

 



Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

f) berie na vedomie 

diskusné príspevky poslancov OZ a občanov obce: 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková, Ing. Miroslav Tišliar, 

    Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

 

 

V Balážoch dňa: 31.07.2020 

Poznámka: zverejnené dňa: 9.8.2020 

                                                                                      Mgr. Róbert Chaban 

        starosta obce 

 


